
Rada Gminy Piaski 

Radni - Sesja 

Protokół nr 47/2023 

  

XLVII Sesja w dniu 24 października 2023  

Obrady rozpoczęto 24 października 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:43 tego samego dnia. 

  

Ad. 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bernard Dorsz powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Piaski Wiesława 

Glapkę, Sekretarza Gminy Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską, zaproszonych gości. 

  

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych) 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

  

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

  

Radny Marcin Porzucek – nieobecny  

Radna Justyna Sarbinowska – nieobecna 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny 

Radna Maria Wesołek – nieobecna  

  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu.  

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu  

  

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad.  

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy i informacja o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski i informacja o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2028 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: ZA (11) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Beata Tyrakowska  

NIEOBECNI (4) Marcin Porzucek , Justyna Sarbinowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

  

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy i informacja o 

złożonych oświadczeniach majątkowych.  

Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie działalności międzysesyjnej oraz informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych.   

Sprawozdanie i informacja stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski i informacja o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

Wójt Gminy Piaski złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej oraz informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych.   

Sprawozdanie i informacja stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej złożyła przewodnicząca Komisji 

Radna Dagmara Rucińska.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji złożyła przewodnicząca posiedzenia Dagmara Rucińska. 

Poinformowała, że komisja odbyła się 24 października 2023r. o godz. 10.00, na którym omówiono projekty 

uchwał w sprawie zmian budżetu i zmian budżecie gminy na 2023r. oraz zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2023 – 2028, Projekty szczegółowo przedstawiła Skarbnik Gminy. W sprawach bieżących 

Radna Hanna Powicka zapytała o sprzedaż działek, informacji udzielił Inspektor ds. GN, Żaneta Langner. Radny 

Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na słabą promocje konsultacji społecznych w sprawie strategii rozwoju gminy, 

poprosił o uaktualnienie informacji w mediach społecznościowych oraz na stronie gminy. Zwrócił również 

uwagę na chodnik na ul. Plac Wolności, sprawę zgłaszają  mieszkańcy oraz drogę w kierunku cmentarza. 

Zapytał, czy firma wywiązała się z naprawy chodnika. Wszelkich informacji udzielił Wójt Gminy. Radna Hanna 

Powicka zwróciła uwagę na chodnik na ul. 27 Grudnia, Wójt odpowiedział, że ZUK otrzymał taką informację i 

w miarę możliwość realizuje po kolei zlecone działania. Radny Jacek Jańczak dopytywał o rządowe fundusze po 

frekwencyjne. Szczegółowe informacje w tym temacie przekazał sekretarz gminy. Sekretarz poinformował o 

zaproszeniu konsultacyjnym w sprawie strategii rozwoju gminy Piaski, omówił pismo dotyczące dowozu ucznia 

niepełnosprawnego do placówki w Lesznie, klaster energetyczny udostępniony w informatorze na Esesja, o 

otwarciu świetlicy w Bodzewie, które nastąpi 18 listopada. Przekazał informacje dotyczące laptopów dal 

uczniów klas 4, o komisji i sesji podatkowej oraz o projekcie EKO MONDI na działania ekologiczne, która 

znajduje się na stronie gminy.   

  

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a)       Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

  

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 października  2023r.(Protokół nr 49/2023) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (11) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Beata Tyrakowska  

NIEOBECNI (4) Marcin Porzucek , Justyna Sarbinowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

  

Odpis Uchwały Nr XLVII/362/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

  

b)      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2028 

  

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 października  2023r.(Protokół nr 49/2023) 



Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2028.  

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (11) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , Dagmara Rucińska , 

Beata Tyrakowska  

NIEOBECNI (4) Marcin Porzucek , Justyna Sarbinowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

  

Odpis Uchwały Nr XLVII/363/2023 w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2028. stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ad. 8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja, ani wniosek.  

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań w trakcie obrad sesji.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 9 listopada odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Rady 

Gminy, a dnia 14 listopada sesja.  

  

Radny Dariusz Naskręt, zwrócił uwagę na rozjechane krawężniki przy skrzyżowaniu drogi krajowej nr 12 z 

rondem ul. Drzęczewska i ul. Leśna, sprawa była zgłaszana jakiś czas temu do tej pory nie jest naprawione. 

Zapytał czy zostało to przekazane do powiatu bądź do GDDKiA, kto jest odpowiedzialny za naprawę, kiedy to 

zostanie wykonane  

Wójt odpowiedział, że sprawa niejednokrotnie została przekazana do powiatu łącznie ze zdjęciami tego 

skrzyżowania, naprawa leży w gestii powiatu, monitujemy i nic się tam nie dzieje.  

  

Radny Dariusz Naskręt zabrał głos w imieniu nieobecnego Radnego Marcina Porzucka, który na ostatniej sesji 

mówił o zorganizowaniu spotkania w sprawie budowy obwodnicy drogi krajowej nr 12. Spotkało się to z 

aprobatą tego spotkania. Po sesji otrzymał pismo, że takie spotkanie się odbyło i co by miało być przedmiotem 

tego spotkania. Powiedział, że faktycznie takie spotkanie miało miejsce, było dużo rolników, na  pierwszy plan 

tego spotkania wypłynął temat wokół wykupu gruntów i obecni być może wyszli z lekkim niedosytem. Dodał, 

że jest to jedna z największych inwestycji realizowana na terenie naszego regionu więc dobrze by było takie 

spotkanie zorganizować. Z informacji, które posiada takie spotkanie chce zorganizować  dla swoich radnych 

burmistrz Gostynia. Radny wskazał, że może warto by było połączyć spotkanie na dwa samorządy i zrobić jedno 

wspólne spotkanie dla samorządowców.  

Wójt odpowiedział, że jest to dobry pomysł. Pismo Radny Marcin Porzucek otrzymał dlatego, aby Radny 

doprecyzował kto by miał uczestniczyć i jakiemu celowi miało by służyć. Składając propozycje nie do końca 

precyzyjnie określono. Jeżeli ma to być spotkanie dla radnych zostanie to ustalone z burmistrzem Gostynia, a  o 

terminie Radnych powiadomimy. Jeżeli chodzi o wykupy gruntu  nie jest to czas aby na ten temat rozmawiać, 

jest jeszcze za wcześnie. 

  

Sołtys Drzęczewa Pierwszego poinformował, że w temacie wykupu gruntu prowadzona jest cały czas 

korespondencja. O wycenach będzie pismo w 2024r. Jest opcja przeprowadzenia negocjacji niejawnych, ktoś 

może się nie zgodzić, mogą być dwa te same grunty a dwie różne ceny. Na chwile obecną wiemy ile działek 

zabiorą, znamy nr tych działek. To wszystko musi być uregulowane sądownie.  

  

Ad. 10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął XLVII sesję Rady Gminy Piaski.   

Zapis audiowizualny obrad XLVII sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem: 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                         

  

  

Przewodniczący Rady Gminy  

           

Bernard Dorsz  

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

